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Zápisnica č. 4/2025 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v obci Prosiek, konaného dňa 3.6.2025 v zasadačke OcÚ 

Prosiek od 17:15 do 19:50 hod. 

Prítomní poslanci:  Roman Švárny, Peter Tuka, Peter Majerčiak, Miroslav Majerčiak 
Hlavný kontrolór obce: Ing. Slávka Medveďová 
Hostia:   podľa prezenčnej listiny 
Zapisovateľka:  Adriana Bošancová 
 
 
Program: 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov 
2. Kontrola uznesení 
3. Výstavba automatického závlahového systému pre futbalové ihrisko 
4. Nájom priestorov medzi obcou Prosiek a TJ Prosiek 
5. Záverečný účet 
6. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2025 
7. Rôzne 
8. Záver 

 

 1. Otvorenie zasadnutia  

Starostka privítala prítomných a prečítala program,  ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 
Určila zapisovateľku - Adrianu Bošancovú a overovateľov – Petra Tuku a Romana Švárneho. 
 
Hlasovalo: za    4 Roman Švárny, Peter Tuka, Peter  Majerčiak, Miroslav   

Majerčiak   
      
  proti   0 
  zdržal sa   0 
 
2. Kontrola uznesení 
Starostka informovala poslancov o plnení uznesení z predchádzajúce zasadnutia OZ. Uznesenia sú 
v plnení. 
 
Hlasovalo: za    4 Roman Švárny, Peter Tuka, Peter  Majerčiak, Miroslav   

Majerčiak   
      
  proti   0 
  zdržal sa   0 
 

3. Výstavba automatického závlahového systému pre futbalové ihrisko 
 
Starostka a zástupcovia TJ Prosiek informovali prítomných o projekte „Eurá z eura“  na vybudovanie  
závlahového systému na futbalovom ihrisku. Oboznámili poslancov s cenovými ponukami  
a postupom prác. Poslanci poverili p. Romana Švárneho odovzdaním a prevzatím futbalového ihriska   
a tiež spísaním Odovzdávacieho a preberacieho protokolu a fotodokumentáciou. Zároveň sa dohodli,  
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že zhotoviteľ zašle na obec Prosiek Zmluvu o dielo, ktorú starostka podpíše. 
 
Hlasovalo: za    4 Roman Švárny, Peter Tuka, Peter  Majerčiak, Miroslav   

Majerčiak   
      
  proti   0 
  zdržal sa   0 
 

4. Nájom priestorov medzi obcou Prosiek a TJ Prosiek 
Na základe zistených nedostatkov v priestoroch, ktoré využíva TJ Prosiek, navrhla starostka 
uzatvorenie Zmluvy o odovzdaní priestorov do užívania medzi obcou Prosiek a TJ Prosiek. V zmluve 
budú riadne stanovené práva a povinnosti vyplývajúce pre TJ. Zmluvu vypracuje JUDr. Bachan. 
 
Hlasovalo: za    4 Roman Švárny, Peter Tuka, Peter  Majerčiak, Miroslav   

Majerčiak   
      
  proti   0 
  zdržal sa   0 
 
  
5.Záverečmý účet 
Hlavná kontrolórka a účtovník obce Prosiek informovali poslancov o záverečnom účte  (aký bol 
schválený rozpočet, prebytok, aká je výška rezervného fondu). 
Poslanci schválili záverečný účet za r. 2024 bez pripomienok. 
 
Hlasovalo: za    4 Roman Švárny, Peter Tuka, Peter  Majerčiak, Miroslav   

Majerčiak   
      
  proti   0 
  zdržal sa   0 
 
6. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2025 
Hlavná kontrolórka informovala poslancov aké úlohy a kontroly bude vykonávať podľa zákonnosti. 
 
Hlasovalo: za    4 Roman Švárny, Peter Tuka, Peter  Majerčiak, Miroslav   

Majerčiak   
      
  proti   0 
  zdržal sa   0 
7. Rôzne 
Starostka udelila slovo p. Potockému. Ten od obce žiada, aby mu obec vybavila prístup k pozemkom 
na parc. č. KN-E 82 a 83/1, ktoré vlastní p. Potocká Svetluša. Keďže úsek pozemku, cez ktorý 
potrebuje získať prístup na svoj pozemok, patrí p. Jendrušákovi Jánovi a p. Jendrušákovej Irene a nie 
obci, nie je obec kompetentná dať mu požadovaný súhlas. O tejto skutočnosti informovala obec 
Prosiek p. Potockú Svetlušu listom č. D2025/00049 zo dňa 17.3.2025 (viď príloha). Starostka 
predložila poslancom aj p. Potockému mapku z Katastra nehnuteľností a tiež LV č. 85, kde všetci 
mohli vidieť, že pozemok parc. č. 464/1 je vo vlastníctve p. Jendrušáka Jána a Jendrušákovej Ireny. 
Poslanci aj starostka odporučili teda p. Potockého, aby súhlas žiadal od neho. 
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Rozpočtové opatrenia:  
- navýšenie na rekonštrukciu MŠ. Starostka informovala poslancov o havárii 

vody, ktorá sa v MŠ stala – za obkladom vytekala voda, musela preto rýchlo 
konať a dať MŠ do poriadku. Bude potrebná väčšia oprava. Pri kontrole 
z RUVZ z Lipt. Mikuláša konanej dňa 5.3.2024, bol zistený nedostatok -
opadávajúca fasáda na MŠ, ktorú treba tiež opraviť. 

- elektrina na OÚ – starostka informovala poslancov o cenovej ponuke od spol. 
BARDY s.r.o. Tí navrhujú osloviť ešte 2 elektrikárov na rekonštrukciu elektriny 
v celom KD, nielen na OÚ. 

- KD svetlá – môžu sa dokúpiť z financií, ktoré boli schválené na maľovanie, 
keďže suma bola nižšia. 

- dvere na požiarnej miestnosti. 
Parkovanie – od 1.7.2025 bude navýšená cena parkovného. 
Stravné p. Krška – bude zrušené od 4.6.2025.  
 
Hlasovalo: za    4 Roman Švárny, Peter Tuka, Peter  Majerčiak, Miroslav   

Majerčiak   
      
  proti   0 
  zdržal sa   0 
 
8.Záver 
Na záver starostka poďakovala všetkým prítomným a OZ ukončila. 
 
 
Zapísala:      Starosta obce: 
 
Adriana Bošancová ........................................ Ing. Lenka Hentzelová ............................................... 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
Roman Švárny ……………………………………........ Peter Tuka ..………………………………………………. 


